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Dirk van Wanrooij vertelt dat zijn bedrijf met de 
introductie van de doelheffer inspeelde op een 
erkend probleem in de sportwereld. Of  eigenlijk 
meerdere problemen, met één  oorzaak. 
‘Normaal gesproken is een doel natuurlijk 
veel te zwaar om te tillen voor één man’, zo 
schetst hij het eerste probleem waarmee veel 
(amateur)clubs kampen: ze moeten meerdere 
vrijwilligers inschakelen om een doel te kunnen 
verplaatsen. Of denk aan jeugdteams; die kun 
je ook niet met zo’n zwaar doel laten zeulen.

Geen beschadiging meer van veld of doel
Zijn er dan uiteindelijk meerdere mensen met 
macht in de mouwen opgetrommeld, dan wil 
dat niet zeggen dat er zich geen problemen 
meer voordoen. ‘Vaak blijkt het doel toch 
nog te zwaar om op te tillen en wordt het 
 meegesleept. Dat gebeurt soms ook vanwege 
het gemak, met als gevolg schade aan de 
 grasmat. Ook de goal zelf kan beschadigd raken 
als die veelvuldig handmatig verplaatst wordt. 
De lasnaden kunnen bijvoorbeeld poreus 
 worden, met alle gevolgen van dien.’
De oplossing van dat probleem presenteerde 
SolidaFix al in 2022, met de eerste versie van de 

doelheffer: een handig systeem, waarmee het 
doel met gemak door één persoon van de ene 
naar de andere plaats op het veld kan worden 
geschoven. ‘Een trainer kan dat dus zelf doen, 
of een speler, zonder moeite.’

Aan de ene kant van het doel wordt de doel-
heffer gemonteerd. Aan de andere zijde van 
het doel komt een beugel, die door middel van 
een dolly met twee wielen voor de stabiliteit, 
kan worden opgetild. Dit kan zonder al te veel 
moeite, omdat je de dolly naar beneden moet 
drukken en er dus niet meer getild hoeft te 
worden.Hiermee rijdt degene die het doel wil 
verplaatsen gemakkelijk over het veld naar de 
nieuwe bestemming. ‘Ideaal voor voetbalclubs, 
maar natuurlijk ook voor andere sportvereni-
gingen’, merkt Van Wanrooij  tevreden op. ‘We 
kunnen voor ieder  verplaatsbaar doel maat-
werk leveren.’

Het idee is even simpel als geniaal.  Verheffend, 

zouden we bijna zeggen. Een paar jaar geleden 

kwam SolidaFix met de doelheffer op de 

 proppen. En nu is er de tweede generatie van 

dit apparaat, dat precies doet wat de naam 

zegt: doelen optillen.
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‘Trainer of speler kan het zelf doen’

SolidaFix vernieuwt doelheffer
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Peter Schiks (Beuningse Boys): 
‘Ik krijg geen klachten meer’
‘Met name voor de grote doelen  gebruiken 
wij de doelheffer nu ruim een jaar’,  vertelt 
Peter Schiks. Hij is bij Beuningse Boys 
 verantwoordelijk voor de veldploeg en de 
operationele uitvoering. Beuningse Boys is 
een grote vereniging. ‘We hebben zo’n 1100 
leden; op een zaterdag hebben we zomaar 
dertig wedstrijden in totaal. Dan tel ik ook de 
 wedstrijden van de kleintjes mee, die op een 
half veld spelen.’

De club beschikt over vijf velden. Drie 
 daarvan zijn van kunstgras. ‘We hebben 
steeds  verschillende doelen nodig; dan is het 
 prettig dat we de doelheffer kunnen inzet-
ten. We gebruiken die voor de vier volwas-
sen goals die we hebben.’

Niet alleen op wedstrijddagen wordt er  
 veelvuldig met doelen gesleept. ‘Op de twee 
natuurgrasvelden rijden maairobots. Het is 
al een paar keer gebeurd dat die in de net-
ten vast kwamen te zitten. Nu kunnen we de 
goals snel verplaatsen en kunnen de robots 
doorgaan.’

In Beuningen besloten ze om alleen de 
wieltjes aan de ene kant te monteren. ‘Onze 
 vrijwilligers kunnen de doelen met z’n twee-
en  gemakkelijk verzetten. Er is ook nog een 
lift, die je kunt gebruiken voor het tilwerk 
aan de andere kant. Maar daarbij zagen we 
het probleem  opdoemen dat mensen die 
zouden laten  rondslingeren. Omdat het toch 
weer om een investering gaat, hebben we 
dat niet gedaan. Maar iedereen is tevreden 
zo; ik heb geen klachten meer gekregen van 
de vrijwilligers.’

Wim Brandts (SV Angeren): 
‘Het scheelt veel voor de rug’

Bij SV Angeren wordt de doelheffer gebruikt voor zes doelen 
in totaal. ‘We hebben hem op de grote en middelgrote doelen 
geplaatst. Het is voor onze vrijwilligers ideaal: ze kunnen nu in 
hun eentje een doel verplaatsen.’

Brandts is bij deze dorpsvereniging met zo’n 450 leden als 
bestuurslid verantwoordelijk voor de sponsoring. Sinds zijn 
pensionering is hij ook actief als vrijwilliger, waarbij hij zich 
richt op het onderhoud van de velden. Aanvankelijk was hij wat 
sceptisch toen hij de beelden van de doelheffer zag. ‘Ik dacht 
eerst dat het om een verkooppraatje ging. Maar het liet me niet 
los. Ik zag onze mensen worstelen met de doelen; vooral het schuiven over de kunstgrasvelden 
is niet goed. Toen heb ik de aanschaf toch eens besproken in het bestuur en hebben we de 
knoop doorgehakt.’

‘Het ontlast onze vrijwilligers, maar ook de leiders van de elftallen. Het is natuurlijk een hele aan-
schaf, maar uiteindelijk levert het ons wat op. Het scheelt echt voor de rug van de mensen. En 
het is gemakkelijk, hè. Onlangs hebben we een paar goals vervangen; dan schroef je de wieltjes 
zo van de oude op de nieuwe.’


